



သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

A+ မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု အမှတ်တံဆိပ် ပြန်လည်ဆန်းသစ်မှုအထိမ်းအမှတ် ကျင်းပခြင်း

မြန်မာ ၊ ရန်ကုန် ၊ (၂)ရက်နေ့ ၊ မေလ ၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ်) - A bank မှ A+ မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု၏ သစ်လွင်ဆန်းသစ်သောအမှတ်တံဆိပ်အသစ်အား မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ ထိုးဖောက်မိတ်ဆက်ပေးပြီး၊ နေရာအနှံ့ ဆက်လက်ခင်းကျင်းပြသသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

A+ #refreshed အစီအစဉ်တွင် အသစ်ဖန်တီးထားသော Logo အမှတ်တံဆိပ်အား မိတ်ဆက်ခြင်း၊ ဒီဇိုင်းပုံစံများ ပြန်လည်ဆန်းသစ်ခြင်း၊ သီချင်းဗီဒီယိုနှင့်တကွ ဖော်ပြတင်ဆက်ခြင်း၊ အမှတ်တံဆိပ်သစ်နှင့် ဈေးကွက်သို့ ထိုးဖောက်နိုင်ရန် ထူးခြားသော အရောင်းမြှင့်တင်ရေးအစီအစဉ်များဖြင့် ဆောင်ရွက်ထားပါသည်။

A bank မှ A+ အမှတ်တံဆိပ်အသစ်အား မိတ်ဆက်ရန်အတွက် TODAY Ogilvy Agency နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ A+ Logo ဒီဇိုင်းအသစ်နှင့် တွဲဖက်ဖော်ပြမည့် ဖန်တီးမှုများ၊ ဓာတ်ပုံများနှင့် သရုပ်ဖော်ပုံများကို ဒီဇိုင်းပညာရှင်များနှင့် ပူးပေါင်း ဖန်တီးပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ A+ Logo အသစ်တွင် 'A' အက္ခရာ အနေနှင့် ဆန်းသစ်ပေါ်လွင်သော တော်ဝင်ခရမ်းရောင်ကို အသုံးပြုထားပြီး '+' သင်္ကေတသည် အားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်မှုကို ဖော်ဆောင်ကြောင်း ရိုးရှင်းလှပသော ဒီဇိုင်းမှတစ်ဆင့် ပေါ်လွင်အောင် ဖန်တီးထားပါသည်။

A+ ၏ ယုံကြည်မှုဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သော "သင့်နေ့စဉ်ဘဝအတွက် A+" ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကောင်းမွန်ခြင်း၊ တိုးတက်အောင်မြင်ခြင်း၊ အချိန်နေ့ရက်တိုင်းတွင် အခွင့်အလမ်းများပိုမိုရရှိခြင်းတို့ကို အဓိပ္ပာယ်ဖော်ဆောင်ပါသည်။

A+ အသုံးပြုခြင်းဖြင့် စမတ်ဖုန်းအသုံးပြုသူတိုင်း ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်၊ ငွေလွှဲ တို့ကို A+ Mobile Wallet မှ တစ်ဆင့် ပြုလုပ်နိုင်ပြီး ဘဏ်အကောင့် သီးသန့်ဖွင့်စရာမလိုပဲ အနီးစပ်ဆုံး A bank ဘဏ်ခွဲ (သို့) A+ Agent ဆိုင်များမှတစ်ဆင့်လည်း ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။



“ဒီနေ့မှာ ကျွန်တော်တို့ **A+ Wallet** ကို အသစ်တဖန် ပြန်လည်မိတ်ဆက်လိုက်ပါပြီ။ ထို့အတွက်လည်း အားလုံးနဲ့ အတူ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ **A bank** က အားလုံး လက်လှမ်းမီ ပါဝင်နိုင်တဲ့ ငွေကြေး ဝန်ဆောင်မှုကို မြန်မာပြည်တဝှမ်းမှ သုံးစွဲသူများ လွယ်ကူအဆင်ပြေနိုင်စေဖို့ ဖော်ဆောင်နိုင်တာကိုလည်း ကျွန်တော်တို့ အားလုံးဂုဏ်ယူရမှာပါ” ဟု **A bank** ၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်ဖြစ်တဲ့ Mr. Chongho Yoon မှ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

A+ မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုအနေနှင့် အသုံးပြုသူများ၊ အေးဂျင့်များနှင့် ဆိုင်များကို အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခု အနေဖြင့် ချိတ်ဆက်ပေးပြီး၊ စိတ်ချယုံကြည် လွယ်ကူသော အွန်လိုင်းငွေပေးချေဝန်ဆောင်မှု ဖြစ်မြောက် လာစေရန် ဖန်တီးထားပါသည်။

A+ #refreshed day ကိုဆင်နွှဲရန်အတွက် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ ကျွန်ုပ်တို့ **A bank** ဘဏ်ခွဲတိုင်းတွင် **A+ Wallet Application** ကို Level-2 သို့မြှင့်တင်ပြီး e-money ဆုငွေများနှင့် အခြားသောလက်ဆောင် ပစ္စည်းများ ရယူနိုင်ရန် စီစဉ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အခြားသော ရန်ခန့်စိတ်လှုပ်ရှားစရာပရိုမိုးရှင်းများနှင့် သတင်းများအတွက် <https://www.facebook.com/APluswallet> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

A+ အကြောင်း (www.abank.com.mm)

A+ သည် ခေတ်မီသောငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းအတွက် **A bank** မှတည်ထောင်ထားသော မိုဘိုင်းငွေ ကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဖြစ်ပါသည်။ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ မည်သူ့ကိုမဆို ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်၊ငွေလွှဲ ဝန်ဆောင်မှုအား **A+ mobile app** (သို့မဟုတ်) **A+** ကိုယ်စားလှယ်များ (သို့မဟုတ်) **A bank** ဘဏ်ခွဲများမှတစ်ဆင့် လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ **A+** အနေနှင့် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းလုံးရှိ သုံးစွဲသူများအား အဆင်ပြေလွယ်ကူသောဝန်ဆောင်မှုများပေးနိုင်ရန်အတွက် မိတ်ဖက်ဆိုင်များ၊ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မိတ်ဖက် ဒစ်ဂျစ်တယ်လုပ်ငန်းများဖြင့် အတူတကွချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ **A bank** မှ တီထွင်ဖန်တီးထား



သော **A+** mobile app ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့်သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများ အချိန်တိုင်းနေရာတိုင်း လွယ်ကူ၊ ရိုးရှင်း၊ လုံခြုံသော အွန်လိုင်းငွေကြေးဆိုင်ရာပေးချေမှုများ အဆင်ပြေစေရန် အစဉ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။

A bank အကြောင်း (www.abank.com.mm)

A bank သည် ယခင် ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အဖြစ် လူသိများသည့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အရေးပါသော အများပြည်သူသုံးနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာဘဏ် ဖြစ်ပါသည်။ **A bank** ကို မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၇) ရက်နေ့တွင် လိုင်စင်ရရှိခဲ့ပါသည်။ **A bank** မှ အများပြည်သူနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ **A bank** မှ ခေတ်နှင့်အညီ ပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်မီနည်းပညာများ အသုံးပြု၍ ပိုမိုကောင်းမွန်သော ဝန်ဆောင်မှုအမျိုးမျိုး ကို သုံးစွဲသူများအတွက် ပေးနိုင်ရန် အစဉ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။

မီဒီယာ ဆက်သွယ်ရန်

ဒေါ်ကယ်လီမိုးလွင်

email: kellymoelwin@abank.com.mm

ဒေါ်အိမွန်ကြိုင်

email: eimonkyaing@abank.com.mm